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The H-type quark and the leptons

Engel Roza a)

Stripperwei 1, 5551 ST Valkenswaard, The Netherlands

Based on the assignment of a Higgs-type potential to quarks, an explanation is given for the origin of charged leptons. The mass relationships between charged leptons are calculated from the basic parameters of the Higgs field. The mass of the electron is calculated as well, without giving a spatial dimension to its shape. In addition, it is shown that the H-type, quark-based lepton model, as developed in the article, allows an analysis of the decay of leptons using the Fermi β-decay theory, thereby maintaining compatibility with the Feynman path-integral approach.

Une explication, basée sur l'attribution d'un potentiel de type Higgs aux quarks, est donnée pour l'origine des leptons chargés. Les relations de masse entre les leptons chargés sont calculées à partir des paramètres de base du champ de Higgs. La masse de l'électron est également calculée, sans qu'une dimension spatiale ne soit donnée à sa forme. Il est en outre montré que le modèle de lepton basé sur le quark de type H, tel que développé dans cet article, permet une analyse de la désintégration des leptons selon la théorie de la désintégration β de Fermi, maintenant ainsi la compatibilité avec la technique de l'intégrale de chemin de Feynman.
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